
Protokoll styrelsemöte
Datum: 2021-09-15 14.50-15.55
Plats: Klassrum 30 Skolgatan 2 Uppsala
Närvarande: Agnes Engström, Jonathan Hoppe, Pontus Dahlén, Alice Payne, Oscar
Selander, Kajsa Oppitz., Isabella Gransten + utomstående medlemmar (öppet möte)

(Dagordning:)

1) Mötets öppnande av ordförande Agnes Engström
2) Val av mötesordförande (förslag Jonathan Hoppe)
3) Val av mötessekreterare (förslag Oscar Selander)
4) Val av mötesjusterare
5) Godkännande av närvarorätt för utomstående medlemmar
6) Fastställande av dagordningen
7) Hur mår du runda
8) Etablera deadstop
9) Förra protokollet till handlingarna

Godkänner alla förra protokollet? (tilläggning till handlingarna)
10) Utvärderingar
11) Pågående projekt
12) Presidiets punkter
13) Externa mötens genomgång
14) Uppföljning av utskott denna vecka
15) Mötets specifika punkter

● Aktis Halloweenfest (budget, inträde, etc)
● Whitelines
● Brevfacket - informationspunkt
● Fadderprogrammet
● Bank
● Nicole
● Årsmöte 2021

Ajournerade punkter
Övriga punkter
Inför nästa möte
Mötet avslutas

_____________________________________________________________

§1 Mötets öppnande
Elevkåren Katedrals ordförande Agnes Engström förklarar mötet öppnat

klockan 14.50



§2. Val av mötesordförande
Styrelsen beslutar
att välja Jonathan Hoppe till mötesordförande

§3. Val av mötessekreterare
Styrelsen beslutar
att välja Oscar Selander till mötessekreterare

§4. Val av justerare
Styrelsen beslutar
att välja Isabella Gransten och Agnes Engström till justerare

§5. Godkännande av närvarorätt för utomstående
medlemmar
Mötets närvarande styrelsemedlemmar beslutar
att bevilja närvarorätt för samtliga medverkande medlemmar.

§6.Fastställande av dagordningen

Beslutspunkt

Styrelsens (alla medlemmar/ordförande) gick igenom den föreslagna
dagordningen. Synpunkter: -

Styrelsen beslutar
att anta den föreslagna dagordningen som dagordning för styrelsemötet

§7. Hur mår du - runda
Svaren utelämnas ur protokollet

§8. Etablera deadstop

Informationspunkt
Mötet beslutar
att sätta deadstop till klockan 17.00



§9. Förra protokollet till handlingarna

Beslutspunkt

Styrelsen beslutar
att lägga protokollet till handlingarna

§10. Utvärderingar

Informationspunkt
Utvärdering om Sommarrohänget - Hoppe tar tag i att skriva den

§11. Pågående projekt
Informations och beslutspunkt

Balkommitée - inlägg och enkät läggs upp på fredag

§12. Presidium punkter

Informationspunkt
Kommer att ha ett möte efter detta!

§13. Externa möten
Informationspunkt
CL-möte - fyll i tiderna för utprovning på affischerna vi har fått
Flustret - 22/10 genomförs Insparken för ettorna

§14. Uppföljning av utskott denna vecka
Informationspunkt

Aktis - rättning av  Klirr i Kassan med kalkylark etc, resultat kommer att läggas upp på
fredagen den 24/9. Pris? = startkapital för ettorna till studenten och festligheter där.
Minst 5000 kr, vi kan inte vara sämre än Rosendal. Förslagsvis 7500 kr? Pontus och
Bella tar detta vid en senare diskussion.
De har en enkät de vill lägga ut - Bella kontaktar Johanna i PR

Miljö - vill ha diskutera saker i stadgarna och få alla i utskottet att ansöka om.



§.. Här lägger vi in alla punkter specifica till detta möte, samt
vilka beslut som görs angående dessa punkter.

Informationspunkt

● Aktis Halloweenfest (budget, inträde etc)
Aktis vill ha budget inför detta, men billigt inträde?
Vi har detta på skolan men låser Wikforss slänger ut elever klockan 18 för
att förbereda dekorationer och liknande
Några medlemmar ur styrelsen kan checka medlemskap och hjälpa till vid
entrén.
Tajmar detta med Kulturellas Spirit Week, rabatt vid utklädning på snacks
inne i skolan
Inträdde endast via Glasis två dörrar för alla utom kåraktiva och utgång =
hemgång i detta fall
Medlemskap + fysiskt biljett ska krävas för att kunna komma in (snacka
med Johanna)
30 kr standardpris för biljetterna (vid förköp?)
Oscar vill ha sockervadd - dock får det endast vara vatten och popcorn i
aulan
Sälja biljetter vid tre olika tillfällen i Glasis innan själva dagen för att få så
många som möjligt att komma
Bella och Aktis fixar resten

● Whitelines
Andra kårer har tryckt upp snygga Whitelines-block med kårens logga på
Kan säljas för 40 kr per block, och då linjerade 60 ark A4
Prova liten mängd och se hur det går först? Utan några datum som skulle
riskera att göra dessa daterade?
Pris på 32 000 kr för minimum 500 stycken block.
Hoppe yrkar
att vi kör ett samarbete med Whitelines med vårt egendesignat block -
finner bifall
Pontus kontaktar vår kontaktperson Edda Arkefelt för mer information

● Brevfacket - informationspunkt
Vi kanske måste flytta vårt brevfack på grund av att skolan vill samla det
med där föreningarna därmed ska ha sina på längre sikt (vid Glasis)
Blir mer aktuellt senare

● Fadderprogrammet
Anmälan öppen endast 3 veckor för att kunna anmäla sig till det. Agnes har
fortsatt huvudansvar.

● Bank
Punkten ajourneras då sekretess inför medlemmarna

● Nicole



Slutar som vår VU och kommer därmed förbi oss och till Kåris den 23/9
klockan 16.30, och vi vill göra något fint för henne som hejdå.
Agnes ska baka något? Oscar?

● Årsmöte 2021
Två representanter ska skickas till Borås ungefär under november 26-28.
Tas slutgiltigt beslut om detta på nästa möte
Presidiet kommer även att ta upp detta på sitt möte för diskussion kring
vilka som ska åka

§... Ajournerade punkter

Informationspunkt

Mötet aujournerade inga punkter

§... Övriga punkter

Informationspunkt

Mötet tog inte upp några övriga punkter.

§... Inför nästa möte

Datum, tid, plats

Vi beslutar
att nästa möte är 20XX-XX-XX klockan XX:XX

Tas i chatten!

§...  Mötets avslutande
Mötets ordförande Jonathan Hoppe förklarar mötet avslutat kl 15:55

Sekreterare Oscar Selander



Justerare nr 1 (Isabella Gransten)

Justerare nr 2 (Agnes Engström)

Alla;
Ordförande; Agnes Engström
Vice ordförande; Jonathan Hoppe
Ekonomiansvarig; Pontus Dahlén
Operativ chef; Alice Payne
Föreningsansvarig; Elina Kazemi-Esfeh
Medlemsansvarig; Kajsa Oppitz
Administrativ chef: Oscar Selander


